
Fællesbestyrelsesmøde
Dato: d.28.2.2023, kl.18.30-20.30

Sted: 
Brobyskolerne afd. Allested-Vejle

Mødeleder: Nadja

Referent: 

Tine

Tilstedeværende: Pia, Majken, Sussi, Thomas, Helle, Søren, Kurt. Nanna, Søren

Fraværende: 
Helle B, Lene, Anne 

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Den gode historie 

(5 min)(B)

Gode historier deler vi med hinanden til fælles inspiration.

- Børnehavens skolebørn på besøg på skolen
- 9.klasserne som affalds-ambassadører 
- Gode børnehistorier om det at være i børnehaven
- Gode ansættelsessamtaler 
- 9.klasserne har fået lov til at gå til købmanden
- Skolekomedie og fest på afd. AV
- Ny lærer får ros
-

Alle

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 
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Godkendelse af 
referat fra seneste 
møde
Godkendelse af 
dagsorden 
(5 min) (B)

Referat udsendt umiddelbart efter seneste møde i januar. Dagsorden udsendt 
torsdag d.23.2.23

Alle

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Revidering af 
lejrskoleprincip

(20 min), (B)

En arbejdsgruppe bestående af Nadja, Kurt og Søren har afholdt møde og 
gennemgået og udarbejdet forslag til revidering af lejrskoleprincippet.
Brobyskolerne er en folkeskole med rigtig mange lejrskoler og skolerejser. Det er af
stor betydning for skolens elever, for deres udsyn og dannelse. 
Det reviderede forslag til princip for lejrskoler og skolerejser eftersendes senest på 
mandag. Det indeholder en reduktion på en lejrskole ifht. til det nuværende princip.

Det nuværende princip linkes der til her:
https://brobyskolerne.aula.dk/sites/brobyskolerne.aula.dk/files/arkiv/
Download_filer/Princip%20lejrskole%2C%20skolerejse%20og
%20ekskursioner_1.pdf 

- Det er blevet tydeliggjort, at de didaktiske mål er afstemt med 
virkeligheden. 

- Der er forskel på ekskursion, lejrskole og skolerejser. 
- Hvordan sikrer vi os, at eleverne der ikke deltager i skolerejser alligevel kan 

deltage på lige fod i undervisningen? 
- Hvis forældre har gode ideer til indtjening, skal vi opfordre dem til at komme

på banen. 
-  2. klasses og 4. klasses lejrtur laves om til 3. årgangs tur
- 6.klasses tur fastholdes. 
- 7., 8. og 9. klasses tur fastholdes. 
- Økonomien skal revurderes og omskrive, så der ikke hersker tvivl om 

rammerne. 
- Der skal laves et idekatalog, så forældrene som grupper kan indtjene 

pengene. 

Nadja & 
Søren
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-

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Økonomi & Udkast 
til fordeling af 
budget 
2023/fagkonti

(15 min) (O-D)

I vil her blive orienteret om regnskab for 2022 og indsigt i prognose for 2023. 
Ligeledes gennemgås udkast til fordeling af midler for fagkonti. Denne del vil 
komme på dagsordenen til mødet i marts også til endelig godkendelse.

Elevtallet på AV ser fint.  Det samme er ikke gældende på afd. PT, hvor der er 
meget små årgange i de yngste klasser. 
Estimatet lige nu er derfor, at vi går ud af budgetåret med et underskud på 1,5 
million. 
Vi skal derfor finde gode løsninger. Det skal eksempelvis findes ved 
samlæsninger. 
- Besparelsen kan eksempelvis ske ved at stillinger ikke bliver besat mm.  

Søren

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Dialogmøde 
d.9.marts
(D-B)
(15 min) (B)

En arbejdsgruppe bestående af Nadja og Søren kommer med et udkast til invitation
til forældre. Ligeledes skitseres den ramme for og indhold for mødet, der har været 
tidligere år. Punktet er udsat fra tidligere, hvilket gør, at vi er meget tæt på selve 
afholdelsen af dialogmødet. Medarbejdere melder i øjeblikket ind på, hvad de 
ønsker at vise frem til dialogmødet.

- Formanden forbereder årsberetningen 
- Der skal være en stand fra bestyrelsen med eks. En film eller powerpoint.
- Ideer til stand: 
- Overblik over skolens principper og fremvisning af årshjul for bestyrelsens 

arbejde: 
- Præsentation af bestyrelsens medlemmer. 
- Match making. 
-  Plakat tip en 13’er 
- Hvad laver jeres børn i skolen? 
- Elevrådet 

Søren & 
Nadja
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- Idekasse ift. forældresamarbejde på tværs af afdelinger 

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Ny hjemmeside
(10 min) (O)

Arbejdet med den nye hjemmeside går langsommere end planlagt, men det skrider 
heldigvis støt fremad. I bliver her orienteret om arbejdet.

- SH arbejder med hjemmeside, så snart der er et hul i kalenderen. 
- Der bliver optaget en film i marts måned
-

Søren

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Skoleårets 
planlægning
(O)
(10 min)

De første i skridt i planlægningen af det kommende skoleår er i gang. 
Fagfordelingen er i gang. Vi er i øjeblikket i færd med det første skridt, der 
omhandler opgaven med at få fundet dansk og matematiklærere til alle klasser. I 
får her en orientering om arbejdet.

Anne, Tine,
Søren

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Opfølgning på 
principper om kost 
& Devices
(O-B)
(10 min)

De første i skridt i planlægningen af det kommende skoleår er i gang. 
Fagfordelingen er i gang. Vi er i øjeblikket i færd med det første skridt, der 
omhandler opgaven med at få fundet dansk og matematiklærere til alle klasser. I 
får her en orientering om arbejdet.

Der er ønske fra udvalget om en prøveperiode, hvor 7., 8. og 9.klasse må beholde 
deres telefoner hele dagen. 

Arbejds-
grupper
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- Eleverne har en følelse af, at det virker som om, at de voksne ikke stoler på 
os. 

- Der er en bekymring ift. udlevering af telefoner, fordi der kan være 
langsigtede konsekvenser af at være på telefoner konstant. 

- Der er også en bekymring for, at det skaber store problemer, hvis vi trækker
prøven tilbage og inddrager telefoner igen. 

- Hvad er målet med en sådan prøveperiode? 
- Princip for brugen af devices tages op som et punkt på næste møde. 

Kost-princip tages også op igen på næste møde. 

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Sikring af skolevej i
Brobyværk
(O)
(15 min)

Tilbage i 2019 blev der lavet cykelsti fra Nr.Broby til Brobyværk. Cykelstien stopper 
ved KEN i Brobyværk, hvorefter der mangler strækningen fra KEN hen til kirken og 
videre til Afd. PT. 
I 2022 var den resterende strækning med i en oversigt og projekter i Faaborg-
Midtfyn Kommune til sikring af skoleveje. I oversigten over 2023 er denne 
strækning fjernet fra selvsamme liste. I vil få en grundig orientering af Søren over 
sammenhængen. Ligeledes vil der være anledning til kort at drøfte 
handlemuligheder for fællesbestyrelsen i denne sag.

- Planlagt Cykelsti er blevet nedprioriteret, fordi der er et ønske om lyskryds 
og som et led i besparelser på anlæg. 

- Fællesbestyrelsen kan arbejde for at ønsket om cykelsti kommer på listen 
igen. Fællesbestyrelsen kan evt, tage det på som et fremtidigt punkt. 

 Søren

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Orientering:
Thomas:
Søren: 

Thomas:
Elevråd: Der bliver finansieret hygiejneskabe.  
Søren:

Alle
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Ledelsesteam: 
Medarbejdere:
Elevråd:

(10 min) (O) 

Ansættelse af lærer, barsel
Vi opstarter en F-klasse 1. april. 
Helle: 
Tine:
Anne:
Medarbejdere:

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Evt. & kommende 
punkter
(5 min)

- Skoleårets planlægning
- Opdatering på E-klasser (udsat)

Alle
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